
 

Referat afdelingsbudgetmøde afd. 21 
den 8. september 2021 

      I alt deltog 5 personer til mødet 

1. Valg af ordstyrer. 
Hildegard blev valgt som ordstyrer 
 

2. Bestyrelsens beretning. 
Hildegard havde ikke noget nyt at berette. 

 

3. Bestyrelsens oplæg for 2021. 
Der skal ryddes op i skuret og de cykler der ikke tilhører beboerne i afdelingen skal fjernes. Bestyrelsen 
og kontoret finder en smart løsning hvordan der findes ejer på cyklerne. 
 

4. Budgetter for 2021. 

Jan gennemgik budgettet og fortalte at der ikke vil komme nogen huslejestigning i afdelingen. Boligerne 

Storegade 66A – 66D er på nuværende tidspunkt nedsat med 1.000 kr. i huslejen. Efter 3 år vil de stige 

med 200 kr. pr. år pr. måned indtil de om 8 år er på oprindeligt niveau. Grunden til denne nedsættelse 

skyldes at boligerne er svære at leje ud med den høje husleje. 

 

Budgettet blev godkendt. 

 

5. Indkomne forslag  

 

Forslag 1: Om konvertering til fjernvarme – Jan forklarede fordelelen ved at skifte om til fjernvarme og 

alle stemte Ja til konverteringen. 

 

6. Valg af afdelingsbestyrelsesmedlemmer 

På valg var Hanne F. Nielsen, Storegade 66E 

Theodora Cox, Storegade 66D blev valgt 

7. Valg af suppleant: 
Ingen suppleanter blev valgt. 

 

8. Eventuelt 
 

• Storegade 66D, ønsker en el-oplader i afdelingen. Er også interesseret i selv at betale noget 
og vil derfor gerne vide hvor den må placeres.  

• Beholder til farligt affald er i stykker, der sidder en kasse fast i system. Kontoret tager fat i 
forsyningen. 

 
 
Referent: Camilla Simonsen 


